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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indítanak végre rendes vizsgálatot annak kiderítésére, 
hogy milyen alapon használja még most is az Orbán-kormány az oltásregisztrációs e-mail 
címeket kormánypropaganda terjesztésére? Vagy ez az ügymenet Önnek tökéletesen 
megfelel?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A  telex.hu  portálon  található  „Az  oltásregisztrációs  emailcímeken  buzdít  az  Ukrajna  EU-
csatlakozásáról szóló szavazásra a kormány„ című cikkben – többek között – a következőkről írtak:

„A Voks2025 tárggyal  küldött  levélben az  áll,  hogy „a napokban országos  véleménynyilvánító
szavazás  kezdődik Magyarországon.  A szavazás  célja,  hogy mi,  magyarok közösen határozzunk
Ukrajna európai uniós csatlakozásának kérdésében.”

A levélben azt is írják, hogy Brüsszel gyorsított eljárásban akarja felvenni Ukrajnát az unióba, de
mindenkit  arra  kérnek,  hogy döntsön,  éljen  a  szavazati  jogával,  a  szavazólapokat  a  következő
hetekben kezdi kézbesíteni majd a posta. Arra kérjük, hogy minden szempontot mérlegelve vegyen
részt a szavazáson, és döntsön felelősséggel.

A  kormány  korábban  azt  állította,  hogy  az  oltásregisztrációnál  megadott  emailcímeket  csak
vakcinákkal kapcsolatos információk terjesztésére használja majd, de azóta tavaly és tavalyelőtt is
küldtek  már  ezekre  a  címre  olyan  emaileket,  amelyek  a  vakcinákat  nem,  más  kormányzati
intézkedéseket viszont érintettek. 2022-ben „Tudja, melyek a legfontosabb változások 2022-ben?”
tárggyal küldtek tömegesen emailt, 2023-ban pedig a békepárti határozatot küldték ide.”

 

Kérdezem Önt:



Indítanak végre rendes vizsgálatot annak kiderítésére, hogy milyen alapon használja még most is az
Orbán-kormány az oltásregisztrációs e-mail címeket kormánypropaganda terjesztésére? Vagy ez az
ügymenet Önnek tökéletesen megfelel?

 

Budapest, 2025. április 9.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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